

Résolu: Que la séance soit ajournée à lundi, le 1er mars, à 11 hrs a.m.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 1er mars 1915, a.m.

Son Honneur le Maire, Président; MM. les Commissaires Ainey, Côté, Hébert, McDonald.

1.—Il est, unanimement.

Résolu: Après conférence avec les Avocats de la Cité, que M. Stuart Howard, Ingénieur-Surintendant du Département des Egouts, soit suspendu provisoirement pour négligence et que, quant aux autres qui sont impliqués dans l'affaire de l'égout de Notre-Dame de Grâce, la loi suive son cours; que M. Alexandre Martin, Ingénieur, soit nommé temporairement pour remplacer M. Howard.

2.—Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: Que la séance soit ajournée au 2 mars courant, à 11 hrs a.m.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

Resolved: That this meeting be adjourned until Monday, the 1st instant, at 11 a.m.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 1st March 1915, a.m.

His Worship the Mayor, Chairman; Messrs. Ainey, Côté, Hébert and McDonald, Commissioners.

It was unanimously

Resolved: After conferring with the City Attorneys, that Mr. Stuart Howard, Engineer Superintendent of the Sewers Department, be suspended temporarily for remissness, and that, as regards the other employees implicated in the matter of Notre-Dame de Grâce sewer, the law follow its course, and that Mr. Alexandre Martin, Engineer, be temporarily appointed to replace Mr. Howard.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That this meeting be adjourned until the 2nd March instant, at 11 a.m.

L. N. SENECAI,
Secretary.